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Odgovor na vprašanje št. 61, 

 

ki ga je podala članica občinskega sveta ga. Tatjana Mulej v zvezi s projektom Čebeljega parka na 
Breznici, o stroških projekta in kdaj se bo porabljeni denar vrnil v proračun. 
 
Najprej naj navedem nekaj dejstev. Projekt, ki ga navajate je vodil Zavod za turizem in kulturo Žirovnica, 
sredstva pa bi zagotavljali iz občinskih in EU sredstev. Iz NRP-jev ni nič »izginilo«, temveč je projekt 
zaenkreat le prestavljen za nedoločen čas, ker smo takrat ocenili, da višina pridobljenih sredstev na 
razpisu ne zadostujejo za izvedbo. Lastna sredstva pa smo potrebovali za izvedbo drugih programov 
(kanalizacija Moste, Breg, neprevozen most v Piškovci itd).  
 

1. O  razlogih za to ste bili seznanjeni trikrat. Prvič na 25. seji Odbora za prostor, varstvo 
okolja in gospodarsko infratsrukturo, ki je bila v ponedeljek, 24. septembra 2018 ob 18.00 uri, v 
okviru točke Predlog Proračuna občine Žirovnica za leto 2019 – 1. obravnava. Pri tej točki ste tudi 
vi razpravljali o Čebeljem parku, celo z dobronamernim opozorilom, da naj podaljšamo gradbeno 
dovoljenje, ko bo preteklo. Drugič na 25. redni seji Občinskerga sveta, ki je bila v četrtek, 27. 
septembra 2018, v okviru 4. točke dnevnega reda Predlog Proračuna občine Žirovnica za leto 2019 
– 1. obravnava, kjer ste prav tako razpravljali in pa tretjič na 1. redni seji Občinskega sveta, 10. 
januarja 2019, pri obravnavi drugega branja proračuna za leto 2029 (4. točka dnevnega reda), 
kjer ste v razpravi sami povzemali številke oz. vrednosti nakupa zemljišča, projektov itd. 

2. Pred tem pa ste že leto prej na 18. seji dne 28.9.2017, kot občinska svetnica podala 9 pisnih 
pobud v zvezi z Investicijskim programom Čebelji park Antona Janše, investitorja ZTK Žirovnica. 
Na naslednji seji OS ste prejeli izčrpen odgovor na 4. straneh. 

3. Že pred tem, dne 13.9. 2017, pa je bila vam in ostalim občinskim svetnikom z dopisom, na 
podlagi razprave iz predhodne seje OS pri točki Rebalans proračuna Občine Žirovnica za leto 
2017, poslan  Investicijski program za projekt Čebelji park Antona Janše, ki ga je dne 
21.7.2017 izdelala družba K&Z d.o.o.Radovljica. 

4. Vsa porabljena in planirana sredstva, za vse namene, so bila razvidna v vseh proračinskih 
dokumentih in zaključnih računih v tistem obdobju in vse ste videli in obravnavali, saj ste že bila 
občinska svetnica.  

 
Naj vas spomnim na del teksta, ki ste ga prejela v okviru odgovra na vaših preje omenjenih 9. vprašanj 
na takratni seji: Citiram:« Naložba v Čebelji park Antona Janše je naložba v objekt javne kulturne in 
turistične infrastrukture.  Njen namen je ohranjanje in interpretacija dediščine čebelarja A. Janše. 
pospeševanje razvoja turistične destinacije ter spodbujanje pozitivnih ekonomskih učinkov parka  na 
turistične in druge gospodarske subjekte v občini. S tega vidika je na naložbo potrebno gledati kot na 
’razvojno’ in ne ’dobičkonosno’ naložbo« konec citata. 
 
Občina, če želi napredek in razvoj, če želi izvajati Razvojni program,  predvsem pa se prijaviti na kakšna 
sredstva države ali EU, mora imeti v naprej pripravljene projekte, katerih priprava pa seveda pomeni 
strošek. Vse to zahteva dolgotrajne postopke in čas, zato v času trajanja objave določenega razpisa, če 
nimaš vse to v naprej pripravljeno, nimaš možnosti za prijavo.  
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V tem vmesnem času je bila COVID kriza, ko je bila država v bistvu v »mirovanju-lockdownu« «, pojavile 
so se še druge prioritete, zgodila se je ujma, ki nas je zelo prizadela in še bi lahko našteval, zato smo 
omenjeni projekt, kot že rečeno zamaknili, oziroma ga nismo ponovno aktivirali. V nekem drugem 
mandatu, neko drugo vodstvo občine, drug občinski svet, lahko projekt, ki je pripravljen, izvede kadarkoli. 
 
Spoštovana, v teh in takih primerih gre za skupno odgovornost ali če želite zaslužnost župana in 
Občinskega sveta (torej tudi občinskih svetnikov), saj proračune, razvojne programe, odloke in še kaj 
sprejema občinski svet in ne župan. 
 
S spoštovanjem! 
 

 

   

 

 

Leopold Pogačar 

ŽUPAN 
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